
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet mandag den. 16.03. 2022 kl. 09.30
Afdeling 15002 Doktorhaven.

Deltagere: Afdelingsbestyrelsen   
                        Connie Nielsen                -  CN                          -  
                        Birthe Nissen                   -  BN
                        Lis Kvistgaard                  -   LK
                        Janne Thausig                 -   JT
                             

 
                         
                        AKB Personale

Flemming Chris ansen - FKC

FKC: Bød velkommen.                                   

Dagsorden:

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 24. januar  2022

Punkt 2. Meddelelser fra formand og bestyrelse

Punkt 3. Meddelelser fra driften m.v. – Søren & Flemming

Punkt 4. Ansættelse af Jonas i flexjob

Punkt 5. Voksenelev Thomas - Status

Punkt 6. Andet/andre meddelelser 

Punkt 7. Eventuelt – Næste møde den 03. maj  2022

Punkt 1.       Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Ingen bemærkninger, referat godkendt.

Punkt 2.         Meddelelser fra formand/bestyrelsen.  



CN:  Vi skal have vores husorden revideret omkring boretider. De fleste har 

brug for hjælp. Og da det er familien der som regel skal hjælpe, mener vi, at vi

skal lave så man også må bore om lørdagen.

FKC:  Det er en god ide, da det jo er ældre beboere, og det ville gøre det meget

lettere for de pårørende at hjælpe med at bore.

CN:  Vi har fået opstillet en tøjcontainer mellem nr. 13 og nr. 23, da vi mener 

det vil være en god ide, da der kommer meget tøj i vores almindelige 

containere.

FKC:  Vi sender en skrivelse ud, til beboerne, så alle ved det.

BN:  Affaldspanden ved lågen ud mod vejen, kan vi ikke fjerne den, da der 

altid flyder med affald, på fliserne pga. fuglene? 

FCK:  Vi fjerner affaldsspanden, så der ikke ligger noget og flyder.

BN:  Bliver låsene i vores hoveddør omstillet, når man flytter ind?

FKC:  Nej det gør de ikke.

BN:  Lågen mod engen er svær at lukke, og lågen mod vejen er irriterende for 

flere.

FKC:  Lågen mod engen rettes op, og lågen mod vejen fjernes.

BN:  Får vi vores bænke op i år.

FKC:  Ja det gør i, vi skal have dem slebet ned og lakeret dem, så kommer de 

op.

BN:  Der er mange der parkere ved siden af vores affaldsskure, vi må ha sat 

nogle skilte op.



FCK:  Der bliver lavet parkering forbudt, men af og aflæsning tilladt. Og 

stregerne, ved vores parkeringspladser bliver malet op, så man bedre kan se 

parkeringsbåsene.

CN:  Birthe og Lis  skal have et langtidsbudget, så kan de bedre følge med, 

hvad der skal ske i de følgende år.

FCK:  Jeg taler med Søren, om han måske kan tage det med til vores budget 

møde.

BN:  Hvornår bliver vores træer stynet.

FCK:  Det sker i næste uge.

LK:  Kan man lave en mere handicapvenlig rampe under uret, så kørestole evt.

kan komme op.

FCK:  Ja det kan vi godt, vi skal bare blive enige om, hvad det skal være for en.

SL:  Ringer og fortæller at el scooterne stadig får strøm fra vores fællesstrøm.

Punkt 3.Meddelelser fra driften ved Søren og Flemming.

FCK:  Vi ordner trapper hver uge, men der bliver ingen fast dag, men de 

bliver ordnet.

FCK:   Den 18. maj, skal personalet her møde til- Kend dine kollegaer på tværs

FCK:  Vores budget for 2021 ser godt ud, selv om det viser et lille underskud, 

som er pga. renterne.  

 
Punkt 4. Ansættelse af Jonas i flexjob.

FCK:  Vi har fået Jonas ansat i flexjob hos os gældende fra den. 15. maj 2022. 

Jonas kommer stadigvæk 3 dage om ugen.



Punkt 5. voksenelev Thomas - Status

FCK:  Vores nye voksenelev Thomas, har vi haft fornøjelsen af at have her i 

nogle dage, da Niels var på barsel. Nu er han tilbage hos AAB.

Punkt 6. Andre/andre meddelelser 

Onsdag den. 20.04.2022  kl.12   Regnskabsmøde.

Punkt 7. Eventuelt -  næste møde onsdag den. 15.06. 2022

27.03.2022

CN.


